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REFERAT 
 

Saksnr. Sakstittel 

1.  Info fra rektor 
Informasjonssak v/ Pål Berg Halvorsen 

Oppfølgingssaker: 

1. Status Amfi.  

Ikke ny informasjon p.t. Søknad sendt for 5 uker siden og venter på svar. Forventet 
saksbehandlingstid på 12 uker.  

 

2. Status gangvei  

Ikke ny informasjon p.t. 

 

Ryddet uteområdet:  

Det har vært lift på skolen og ryddet i takrenner etc. Startet opprydding av 
skoleplassen. Elevene hjelper til og det er en positiv aktivitet.   

             Midler fra FAU:  

Rektor informerte på forrige møte at elevrådet hadde ønsket håndballmål til bruk ute 
i ballbingen. Rektor informerte om at når utstyr skal festes til underlaget kreves en 
plan for vedlikehold og oppfølging. Det har også vært uklart hvem som eier 
ballbingen.  

I møtet informerte FAU- representant om at det er Bønes IL som eier ballbingen. 
Kontaktperson er daglig leder Kim Davidsen.   

Rektor informerte også om at det kjøpt inn noe nytt teknisk utsyr etter søknad om 
støtte til dette. Informerte også om at m.a. skolekjøkkenet på Fjellsdalen skal 
oppgraderes etter 2026 og at dette er komt inn på kommunen sin vedlikeholdsplan. 
Skolen er 28 år og det er også behov for å oppgradere noe inventar og møbler. Det er 
også planlagt rydding av lageret og bedre løsninger for oppbevaring. Rektor har sendt 

  

Møte i Foreldrearbeidsutvalget (FAU) for Fjellsdalen skole 

Tidspunkt: 15. april 2024 kl. 19.00 – 20.30 Sted: Personallrommet på skolen 

Møteleder: Solveig W Eriksen Referent: Bente Krakhellen 

Innkalt 

 

 

 

 

 

1. trinn (3 rom): Eva Skotheim, Morten Rougne, Kine Risberg 
2. trinn (3 rom): Henrikke Helland, Ina Therese Birkeland, Thao Dang Terfort 
3. trinn (2 rom): Bente Krakhellen, Torunn Rosenberg Aulie 
4. trinn (3 rom): Karina Eltvik, Ida Mjelde Hanstveit, Solveig W Eriksen 
5. trinn (3 rom): Georg Gundersen, Korina Kvinge Kjeseth, Anne Mari Høgseth 
6. trinn (2 rom): Kristine Eidesen 
7. trinn (3 rom): Hallgrim Hals, Linda Kristin Teigland, Trond Gulbrandsøy,   
Rektor Pål Berg Halvorsen 

Meldt forfall: Morten Rougne, Kristine Eidesen, Ina Therese Birkeland 

Innkalte vara:  



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

søknad om midler til disse tiltakene, men det er ikke sikkert de blir innvilget i denne 
omgang.  

  

Skolens økonomi:  

Skolene har fått en foreløpig tildeling av midler for 2024-2025, men prosessen er ikke 
helt ferdig. Rektor gikk raskt gjennom den økonomiske modellen som danner 
grunnlag for tildeling av økonomiske midler. Kommende skoleår kommer til å bli 
krevende også for Fjellsdalen. Noe av det som er krevende er å gjøre vurderinger 
knyttet til å ikke bryte lover. Han nevne særlig arbeidsmiljøloven og opplæringsloven 
med spesielt fokus på paragraf 9a som sier noe om retten til et trygt og godt 
skolemiljø.  

 

2.  Økonomi 
Informasjonssak v/ Linda 

• Status regnskap disko 

Inntekter på 33 000 og utgifter på 15 000. Gav et overskudd på 18 000. Ca. det samme 
som tidligere år. Kassene er gjort opp og klare med vekslepenger til 17. mai komiteen.  

 

Informerte om at hun har:  

• Overført penger til komiteen på 7. trinn til avslutning.  

• De avsatte 25 000,- til støtte til skikort og skileie på skidag for 7. trinn tilbys til evt. 
erstatningsarrangement siden skolen ikke fikk avholdt skidag. 

 

3.  Foreldrekveld 
Informasjonssak v/ Eva og Kristine 

Evaluering 

Ca. 200 fremmøtte. Det var veldig positive tilbakemeldinger både på initiativ, tema og de to 
som var der fra politiet. De var gode formidlere av et viktig tema. Ønske om å gjenta dette på 
et senere tidspunkt.  

Mulig FAU kunne markedsført enda mer slik at flere foreldre og andre voksne hadde deltatt.  

Veldig positivt å samarbeide med FAU på Bønes skole. Det bør vurderes for arrangement også 
i fremtiden.  

 

4.  17. mai 
Informasjonssak v/ 5. trinn 

Det er komt tilbud om å kjøpe is fra isbilen til 17. feiring ved skolen. Enighet om å bruke lokale 
butikker da de er flinke til å støtte opp om FAU sine aktiviteter.  

Det kom også forslag om at det samles inn premier fra foreldre i form av gjenbruk, f. eks leker 
(må være i god stand). Det ble ikke konkludert på hvordan det skal gjøres, men rektor kan 



            

  

 

 

            

           
 

 

Saksnr. Sakstittel 

sende ut informasjon på Vigilo dersom han mottar en ferdigforfattet tekst. Skolen kan også 
være behjelpelig med å samle inn leker i kasser som blir plassert på skolen.  

FAU repr. på 5. trinn videreformidler dette til 17. komiteen som må følge opp dette dersom 
det er aktuelt.  

 

 

5.  Kvalitetsoppfølging 
v/ alle 

• Møte avholdes 25. april på skolen 14.00 – 15.30. Torunn og Karina deltar. 

• Status undersøkelsen fra FAU om elevmedvirkning.  

P.t er det kommet svar fra 90 foreldre. Torunn gikk gjennom resultatet og hvordan de 
ulike svaralternativene fordeler seg.  

Enighet om å be rektor sende en påminning via Vigilo for å se om flere foreldre svarer. 
Torunn følger opp dette. 

Rektor informerte om at FAU får ca. 10 minutter til å legge frem resultatet på møtet 
den 25. april.  

6.  Eventuelt 
v/ alle 

• Oppfølging fra sist møte: rydding på lageret og sortere varer etter dato. Behov for et 
skap til.  
Solveig spurte rektor om det var mulig for FAU å få mer plass på lageret slik at man 
kunne sette inn et skap til og ha bedre oversikt over dato-varer. Rektor sa at det skal 
kunne være aktuelt, men må ses i sammenheng med skolens sin plan for opprydding 
av lageret.  
 

• Spørsmål om et alternativ til skidag for 7. trinn.  
Rektor informerte om at skidagen gikk ut pga. manglede snø. FAU beslutter at 
summen på 25 000,- gis til 7 trinn til et alternativt opplegg for dette trinnet. FAU 
ønsker å opprettholde ordningen med at FAU bidrar økonomisk til skidag for 7. trinn i 
samarbeid med skolen også i fremtiden.  
 

• Vedtaksendring SFO: 
Torunn og Thao meldte tilbake etter møte med SFO og rektor. (Det blir lagt ut eget 
referat fra dette møtet). Det er fremdeles et problem at foreldre ikke forholder seg til 
det de har meldt inn på langdager. Barn kommer som ikke er påmeldt og barn som er 
påmeldt kommer ikke.  
Det har vært forsøkt flere tiltak for å få mer pålitelige påmeldinger. Ansatte på SFO 
sender mellom annet ut flere påminninger. Bakgrunnen for at saken ble tatt opp er at  
rektor vurderer vedtektsendring slik at påmelding blir bindende. Det er flere skoler 
som praktiserer dette. En eventuell vedtektsendring må tas opp på neste SU- møte.  
 
FAU drøftet om de vil støtte en slik vedtektsendring og følgende innspill ble gitt: 
  
- Alle ønsker langdager med godt innhold for barna, gjerne utflukter og 

opplevelser. For at dette skal la seg gjennomføre praktisk og økonomisk må SFO 



            

  

 

 

            

           
 
 

Saksnr. Sakstittel 

vite hvor mange som kommer slik at det er billetter og personale til å 
gjennomføre.  

- Foreldre skal melde fra senest 2 uker før langdager. Det er ikke alle foreldre som 
kan svare sikkert om de får fri eller ikke og trenger å ha fleksibilitet rundt 
påmelding. Gjelder særlig for de som har 100% plass på SFO.  

- Forståelse for at SFO trenger å planlegge uttak av fri for personale når det er ferie. 
Kan unngå at mange ansatte skal avvikle ferie på andre tider i skoleåret som vil 
kreve vikar.  

- Uklart hva som ligger i bindende påmelding. Kan SFO sende barn hjem som ikke er 
påmeldt? Uheldig om vedtaksendring går utover barna at foreldrene ikke har 
meldt på. 

- SFO må bli flinkere til å informere om hva som er opplegget og tilbudet på 
langdager. Kanskje det kan motivere til mer pålitelig påmelding.  

- Uklart om det må være en forskjellsbehandling for de som har 60% og de som har 
100% plass.  

- Uklart om gratisprinsippet for 60% plass på SFO vil ha konsekvenser for en 
vedtakstendring. 
 
Det ble ikke gjennomført en avstemming på møtet. Dilemmaet er at FAU ønsker å 
støtte SFO i deres arbeid med å få mer pålitelige påmeldinger til langdager og 
dermed bedre ressursutnyttelse og bedre tilbud på langdager. Imidlertid skal FAU 
representere foreldrene og det er vanskelig å støtte en vedtektsendring som kan 
oppleves å være til ugunst for foreldrene.  
 
Konklusjon: FAU har behov for å motta forslaget til vedtaksendringen skriftlig der 
konsekvenser fremkommer, før det tas stilling til om vedtaket støttes slik det skal 
legges frem på SU-møtet. 

 
  
 
  
 
 
 
 
 

 
 

 Godkjenning av referatet 
 
Referatet er godkjent på Spond 25. april 2024 
 
Signatur FAU-leder:   
 

 


